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Referat fra styremøte fredag 20 september 2019 

 
Tid:  12.00-15.00 
Sted: Store møterommet, PFI 
Tilstede:  Tord Mjøsund Talmo, Gry Eva S. Alterskjær, Magnus Rom 

Jensen, Kristin Nørsett, Erna Håland, Ann-Katrin Stensdotter, 
Robin Mjelle 

Forfall: Jon Anders Risvaag, Linda Vada, Stein Runar Olsen 
 
Referent: Lisbeth Aune  
………………………………………………………………………………………… 
 
 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og dagsorden godkjent 

2. Drøfting: Ny sentral tillitsvalgt 
Styret vedtar at det kan tilsettes ny sentral tillitsvalgt i 100% frem til 
31.12.2020. 

3. Drøfting3: Program styreseminar Bologna- legg ved 
program i referat 
Billetter er bestilt, hotel er bestilt. Forslag til program ble 
gjennomgått, 7 fra styret er med, 5 tillitsvalgte utenom 

Program:  

Dag 1: Mandag 14. oktober  
Kl Program 
17.15 Avreise fra Trondheim 
22.25 Ankomst Bologna 

 

Dag 2: Tirsdag 15. oktober 
Kl Program 
09.00-
13.00 

Arbeidsgivers styringsrett. Konflikthåndtering og problemløsning. Trakassering 
eller ytringsfrihet? Etikk og akademisk ytringsfrihet. 

13.00-
14.00 

Lunsj 

14.00-
18.00 

Ledelse og kompetanseutvikling. Rapport mobbing og trakassering 
Arbeidsmiljøundersøkelsen: Oppfølging og tiltak 

 

Dag 3: Onsdag 16. oktober 
Kl Program 
09.00-
13.00 

Arbeidsprogrammet 

13.00-
14.00 

Lunsj 



14.30-
16.00 

Besøk til Universitetet i Bologna:-forsknings- og fagforeningspolitikk 
Hva tilbyr de av arbeidsvilkår for sine vitenskapelige ansatte? Hva gjør de for å 
hente inn/beholde de beste phd. kandidatene? Hvilken rolle spiller de for 
universitetets «ranking» status? 

 
Dag 4: Torsdag 17. oktober 
Kl Program 
09.00-
10.00 

Årets lønnsforhandlinger: Hvor står vi nå? 
 

10.00-
10.30 

Rekruttering utl. ansatte 
 

10.30-
10.45 

Pause 

10.45-
12.00 

BOTT: Aktuelle stikkord: Omstilling. Synkende inntekter. Konsulentbruk. ABE-kutt 
og EY rapporten. 

12.00-
13.00 

Spørreundersøkelse campus Runde rundt bordet? 

14.15 Avreise Bologna 
 

Det settes opp et ekstra styremøte før styresamling i Bologna 
 

4. Drøfting: Valg og kriterier lokale tillitsvalgte 
Saken ble diskutert. Styret vedtok følgende kriterier for valg av lokale 
tillitsvalgte i neste valgperiode, for å sikre at dialogen mellom de lokale 
og sentrale tillitsvalgte fungerer best mulig  

• De som velges må møte i sitt LOSAM-område, sende inn 
LOSAM-referat /evt sjekke referat og sende til 
lokallagskontoret.  

• De som velges må ta minimum grunnkurs i lov og avtaleverk. 
Dette er en forventning i løpet av de 2 årene de sitter som lokale 
tillitsvalgte, ellers vil de ikke kunne gjenvelges perioden etter 

• Som tillitsvalgt må de møte på LOSAM-møtene i regi av 
Forskerforbundet, min. ett møte med losamFF pr semester. 

I nominasjonsprosessen kjøres følgende prosedyre:  
Det innkalles til møte med alle kandidater, hvor det informeres om 
forventninger, og hva forskerforbundet står for, de som ikke kan møte 
blir innkalt til egne møter/samtaler med forventningsavklaring.  
Dette for å sikre at vi får engasjerte LOSAM-tillitsvalgte, som har tid, 
engasjement og kan prioritere dette arbeidet. 
 

5. Drøfting: NOU 2019:9: Arkivlovutvalgets innstilling på 
høring (Frist: 1. november) 
Saken utsettes. AU forbereder et innspill til neste styremøte 
 

6. Drøfting: BOTT/DFØ: feltarbeidsavtalen-  
• Feltavtalen er et eksempel på DFØ’s forsøk på å standardisere 

mellom universitetene, også på de punktene hvor det er 
forhandlingsrett og det er inngått særavtaler.  



• Styret ble enige om å løfte inn spørsmål om BOTT samarbeidet 
til Forskerforbundet sentralt. Videre å etterlyse møte på NTNU 
som ble avtalt 2.9. vedr. forhandlingsretten. 

• Det ble også diskutert å etterlyse en kartlegging om hvor mange 
som blir berørt av BOTT-samarbeidet. Hvor mange og hvor 
mye vil de bli berørt? Dette er ikke kartlagt fra arbeidsgivers 
side. Om DFØ skal overta oppgaver hvordan skal arbeidsgiver 
beholde kompetanse til oppgavene er løst?  

•  
7. Drøfting: Mobbing og trakasseringssak 

• Saken ble drøftet 
•  

8. Drøfting: Saker samarbeid med andre fagforeninger 
Saken ble drøftet, det ble fremmet fleire forslag til saker som det 
kan samarbeides om med Akademikerne, LO, YS 
 

9. Evt.  
• Elgesetergt 10 (Anki med i prosjektgruppa, Hun har tidligere 

sittet som tilltsrepr for LOSAM, nå høyere opp i Hoverbrukergr.  
• Elgesetergt 10 er et kurantprosjekt (leie av Statsbygg), 

prosjektet pakkes opp som det er ellers vil Statsbygg sette ned 
foten.  


